
 

 
 

 

 
  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Nr 437 

FÖRBUNDSSTYRELSEN 2020-12-14 

ORG.NR. 802001-3010  

Plats:  

Videokonferens  

Närvarande:  

Anna Iwarsson, ordförande Suzanne Lundvall 

Anders Caspár Thor Stöckel 

Henrik Lehmann Eva Sundmalm 

Lisa Lundin Simone Westerberg Skoog 

Adjungerade:  

Pelle Malmborg Generalsekreterare 

Christina Hjelmar Rektor och platschef, Lillsved 

Pia Josephson Ledningsstöd, deltog i § 6 

Pernilla Eriksson Valberedningen 

Mötesordförande: Mötessekreterare: 

Anna Iwarsson Pelle Malmborg 

Justerare:  

Thor Stöckel  
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 Inledning 
§ 1.1 Mötet öppnas 

Anna Iwarsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§ 1.2 Val av justerare 
Förbundsstyrelsen beslutade 
att utse Thor Stöckel att jämte ordförande justera dagens protokoll. 
 
RAPPORTER  

 Generalsekreterarens rapport 
Pelle Malmborg presenterade en skriftlig rapport.  
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
att tacka för rapporten och lägga den till handlingarna. 
 

 Per Henrik Lings gård 
Suzanne Lundvall rapporterade att Solna kommun har exploateringsplaner området intill 
Per Henrik Lings gård, Annelund, invid Brunnsviken. I planen inryms bl.a. en 25 000 m2 stor 
kontorsbyggnad, vilket skulle förstöra en stor del av det kulturarv platsen utgör. 
Förbundsstyrelsen överväger en skrivelse till kommunen för att, om möjligt, avstyra 
planerna. 
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
att tacka för rapporten. 
 
BESLUTSÄRENDEN  

 Lillsveds ägardirektiv 
Pelle Malmborg presenterade ett förslag till ägardirektiv för Lillsveds folkhögskola som hade 
skickats ut. 
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
att fastställa ägardirektivet enligt förslaget.  
 

 Extra RF-stämma angående ny antidopnigsorganisation 
Pelle Malmborg presenterade riksidrottsstyrelsens förslag till ny svensk antidopnings-
organisation som följer världsantidopningskoden.  
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
att ställa sig bakom förslaget.  
att  utse Lisa Lundin, Suzanne Lundvall, Eva Sundmalm, Simone Westerberg 

Skoog samt Pelle Malmborg att företräda Gymnastikförbundet vid extra RF-
stämma då detta ska beslutas. 
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DISKUSSIONSPUNKTER 
 Riksidrottsmötet (RIM) 

Ordförande hälsade Pia Josephson välkommen till mötet.  
 

§ 6.1 Remisser  
Gymnastikförbundet har mottagit remisserna inför RIM. 
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
att uppdra åt generalsekreteraren att vidare bereda hanteringen av remissvaren 

och återkomma till styrelsen. 
 

§ 6.2 Friskis och Svettis 
Anders Caspár inledde med att ge en återblick kring ansökan från Friskis och Svettis inför 
RIM 2019 och redogjorde för den dialog han har haft med Friskis och Svettis ordförande 
under våren 2020.  
 
Pia Josephson redogjorde för hur bakgrundsmaterialet inför RIM 2019 hade sett ut. Pia och 
Pelle Malmborg redogjorde också för det dialogmöte de hade haft med Malin Järf och Elin 
Johansson från Riksidrottsförbundet (RF), vilka nyligen satt igång beredningsarbetet inför 
RIM 2021. 
 
Efter diskussion beslutade förbundsstyrelsen 
att uppdra åt generalsekreteraren att säkerställa fortsatt dialog med RF. 
att uppdra åt generalsekreteraren att genom SWOT-analys ringa in för- och 

nackdelar med Friskis och svettis som eget specialidrottsförbund inom RF.  
att uppdra åt Anders Caspár att fortsätta dialogen med Friskis och Svettis. 
 

§ 6.3 Möjliga motioner 
§ 6.3.1 Regelverk osunt ledarskap 

Pelle Malmborg och Pia Josephson redogjorde för bristerna i nuvarande regelverk för att 
komma åt osunt ledarskap och emotionella övergrepp. 
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
att uppdra åt generalsekreteraren att ta fram ett förslag till motion.  
 

§ 6.3.2 Närbesläktad idrott 
Förbundsstyrelsen samtalade om möjligheten att motionera för att definiera begreppet 
närbesläktad idrott i stadgarna. 
 
Förbundsstyrelsen beslutad 
att  inte motionera med anledning av detta. 
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§ 6.3.3 Kvalitetssäkring av data i IdrottOnline 
Pia Josephson redogjorde för bakgrunden till förslaget och hur dataunderlaget i IdrottOnline 
(IOL) ser ut idag. 
 
Henrik Lehmann redogjorde för att problematiken främst går tillbaka till att det idag inte 
ställs krav på föreningarna att underhålla sin data i IOL. Det finns också tekniska 
utmaningar i detta genom att LOK-stödet är kopplat till individen. Han menade att 
motionen främst måste rikta in sig på att Riksidrottsförbundet måste tillhandahålla tekniska 
lösningar så att föreningarna på ett enkelt sätt kan säkerställa datan. 
 
Förbundsstyrelsen konstaterade också att det är viktigt att ansvar i relation till 
dataförordningen (GDPR) också följs. 
 
Förbundsstyrelsen beslutade 
att uppdra åt generalsekreteraren att ta fram ett förslag till motion. 
 

§ 6.4 Val 
§ 6.4.1 Sveriges olympiska kommitté 

Förbundsstyrelsen beslutade 
att nominera Malin Eggerts Forsmark till Sveriges olympiska kommitté. 
 

§ 6.4.2 Riksidrottsstyrelsen 
Förbundsstyrelsen beslutade 
att  ställa sig bakom förslaget att välja om Björn Eriksson som ordförande i 

riksidrottsstyrelsen. 
 

§ 6.4.3 Valberedning Riksidrottsförbundet 
Förbundsstyrelsen beslutade 
att nominera Patrik Tengvall till valberedningen.  
 

 Avslutning 
§ 7.1 Kommande möten 

21 december kl. 19 Digitalt 
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§ 7.2 Mötet avslutas 
Anna Iwarsson tackade alla medverkande och avslutade mötet. 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
 
Pelle Malmborg   Anna Iwarsson 
Sekreterare    Ordförande 
 
 
 
    Thor Stöckel 
    Justerare 
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